

Golf Lover's Guide for Mallorca




ZAFIRO
HOTELS





A personal take on golf & Mallorca

Eine persönliche Sicht auf Golf & Mallorca



Even if you play golf with much ambition, the beauty of the grounds and their surroundings are part of the experience. Also what you do before and after is not indifferent to the enthusiast of a sport which like few others stands for quality of life. Looking at it this way I can hardly imagine a better choice than Mallorca.

The climate is simply perfect. More than 20 golf courses within an hour's drive at most offer a broad range of top enjoyment possibilities. What course designers like Jack Nicklaus, Robert Trent Jones and John D. Harris have helped create in this multi-faceted landscape is a dream for any golfer, be it a beginner, experienced professional or anything in between.

Who is looking for golf pleasures of such a high level should also be demanding when it comes to accommodation. And in this respect I can imagine no better choice than Zafiro. Four stars, five stars, modern, traditional, locations close to the best golf courses, high-class wellness services, gourmet food as well as rooms or suites, in which a golfer – by nature fond of generously sized spaces – can truly feel comfortable.

I have travelled a lot and can assure that Mallorca and Zafiro are an unbeatable combination when it comes to our passion – enjoying golf in style.

Ove Kramer (Hcp 4)
Golf Sales Director at SAM Golftime with 25 years of experience in golf tourism

Selbst wenn man Golf mit großem Ehrgeiz spielt, gehören die Schönheit der Anlagen und ihrer Umgebung immer zum Erlebnis dazu. Auch das Davor und Danach ist für passionierte Golfer Bestandteil eines Sports, der wie kaum ein anderer für Lebensqualität steht. So betrachtet kann ich mir schwer eine bessere Wahl vorstellen als Mallorca.

Das Klima ist schlichtweg perfekt, und mehr als 20 Plätze in einer Entfernung von maximal einer Autostunde bieten eine Bandbreite an Möglichkeiten höchster Qualität. Was Platzdesigner von Weltruf wie Jack Nicklaus, Robert Trent Jones und John D. Harris in diese facettenreiche mediterrane Landschaft gezaubert haben, ist ein Traum für alle Golfer, vom Anfänger bis zum Profi.

Wer den Golfgenuss auf diesem Niveau sucht, sollte auch Ansprüche an die Unterbringung stellen. Und dabei kann ich mir keine bessere Wahl vorstellen als Zafiro. Vier Sterne, fünf Sterne, modern, traditionell, Standorte in der Nähe der besten Plätze, ein hochklassiges Wellness-Angebot, Gastronomie für Genießer sowie Zimmer oder Suiten, in denen sich ein Golfer – naturgemäß ein Freund großzügiger Räume – wirklich wohl fühlen kann.

Ich bin weit herumgekommen und kann versichern, dass Mallorca und Zafiro eine unschlagbare Kombination sind, wenn es um unsere Leidenschaft geht – Golf genießen mit Stil.

Ove Kramer (Hcp 4)
Golf Sales Director bei SAM Golftime mit 25 Jahren Erfahrung im Golftourismus

DID YOU KNOW THAT?

WUSSTEN SIE SCHON?

The longest shot

The longest shot ever recorded on the island is attributed to the Spaniard Gonzalo Fernández-Castaño. The scene was not a golf course but the southern runway of the airport Son Sant Joan. On the 18th of October 2005 he and three other professionals tried to establish a new world record. Although they failed to do so, Fernández-Castaño definitely set a new Mallorcan record: 516 meters.

Der längste Schlag

Der längste Schlag, der jemals auf der Insel gemessen wurde, geht auf das Konto des Spaniers Gonzalo Fernández-Castaño. Der „Tatort“ war nicht ein Golfplatz, sondern die Südpiste des Flughafens Son Sant Joan. Am 18. Oktober 2005 unternahm er sowie drei weitere Profis den Versuch, einen Weltrekord aufzustellen. Das gelang zwar nicht, aber mit einem Schlag über 516 Meter stellte Fernández-Castaño definitiv einen neuen Mallorca-Rekord auf.

A bird's view on Golf

Birdwatching and golf don't exclude each other, rather to the contrary. The unmown grass of the rough offers ideal breeding grounds, in some golf courses partridges and ducks are living an undisturbed life, one course is even declared a bird sanctuary. Furthermore, the use of 100 percent biodegradable plant protection products contributes to a healthy relationship with nature.

Der Golfsport aus der Vogelperspektive

Birdwatching und Golf schließen einander nicht aus, im Gegenteil. Das ungemähte Gras im Rough bietet ideale Rückzugsräume für Nistplätze, auf einigen Golfplätzen leben ungestört Rebhühner und Enten, einer ist sogar als Vogelschutzgebiet ausgewiesen. Zum guten Verhältnis mit der Natur trägt auch bei, dass die verwendeten Pflanzenschutzmittel zu 100 Prozent biologisch abbaubar sind.



Golf professionals too love Mallorca

Not only amateurs feel like at home on Mallorca's golf courses. In various occasions, Pula Golf and Golf Santa Ponsa have organized tournaments of the European Tour luring world class players to the island. The same has been achieved by tennis champion Rafael Nadal, who together with the Spanish golf pro José María Olazábal created the Invitational Olazabal & Nadal Tournament as a charity event which became the most important golf event in the region.

Auch Golfprofis lieben Mallorca

Nicht nur Amateure fühlen sich auf den Golfplätzen Mallorcas wohl. Pula Golf und Golf Santa Ponsa haben mehrfach mit Turnieren im Rahmen der European Tour Weltklasse-Spieler auf die Insel gelockt. Dasselbe ist dem Tennis-Champion Rafael Nadal an der Seite des spanischen Golfprofis José María Olazábal gelungen. Mit dem Benefizturnier Invitational Olazabal & Nadal Tournament hoben sie die wichtigste Golf-Veranstaltung der Region aus der Taufe.

Playing with numbers around golf

It has been said that golf courses comprise 0,014 percent of the Earth's surface. On Mallorca it is 0,3 percent of the island. Relating to the population, there is one golf course for every 37.500 inhabitants. Thus, the island is clearly behind the top of the list, Scotland (one course for every 9.400 inhabitants), but just as clearly ahead of Germany (one course for every 124.000 inhabitants): Mallorca has more than 20 golf courses within a range of maximum one hour by car.

Zahlenspiele rund um Golf

Angeblich machen Golfplätze 0,014 Prozent der gesamten Erdoberfläche aus. Auf Mallorca sind es etwa 0,3 Prozent der Inselfläche. Auf die Bevölkerung bezogen kommt hier ein Golfplatz auf 37.500 Einwohner. Damit liegt die Insel klar hinter dem Ranglisten-Anführer Schottland (ein Platz auf 9.400 Bewohner), aber ebenso klar vor Deutschland (ein Platz auf 124.000 Einwohner): Mallorca hat mehr als 20 Golfplätze, die in höchstens einer Autostunde erreichbar sind.





The most famous trick player

It is well known that on Mallorca time and again celebrities make arrangements to play golf together. Not only politicians and tycoons swing the club but also sportsmen who excel in other fields, like Franz Beckenbauer or Rafael Nadal. Famous actors can be seen as well. A lasting impression of his own style was caused by Jack Nicholson who played a round of golf with Michael Douglas in the island's South. A Mallorcan coach accompanied both and described later how Nicholson had behaved almost as crazy as in his movies – in order to distract his fellow players. Eventually the actor did not win but for sure he had a lot of fun.

Der berühmteste Schlitzohr-Golfer

Dass sich auf Mallorca immer wieder Berühmte zu einer Runde Golf verabreden, ist nichts Neues. Neben Politikern und Wirtschaftsgrößen schwingen hier auch Sportler den Schläger, die in anderen Disziplinen Furore gemacht haben, wie Franz Beckenbauer oder Rafael Nadal. Bekannte Schauspieler dürfen ebenfalls nicht fehlen. Einen besonderen Eindruck hat Jack Nicholson hinterlassen, der im Süden der Insel mit Michael Douglas eine Runde spielte. Ein mallorquinischer Golflehrer begleitete die beiden und erzählte danach, Nicholson hätte sich beinahe so verrückt benommen wie in seinen Filmen – um die Mitspieler abzulenken. Gewonnen hat er zwar nicht, aber Spaß hatte er mit Sicherheit.

Mallorca's very first golf course

The island's first golf course opened in 1934 close to the small town of Alcudia. Not only did it feature 18 holes, but also incredible connectivity: it had its own airfield as well as a landing stage for seaplanes. The players could walk from the airplane directly to the tee. This first golf paradise closed in 1936 with the outbreak of the Civil War, it never reopened.

Mallorcas allererster Golfplatz

Der erste Golfplatz der Insel wurde 1934 bei Alcúdia in Betrieb genommen. Die Anlage hatte nicht nur 18 Löcher, sondern auch eine unglaubliche Verkehrsanbindung: ein eigenes Flugfeld sowie einen Landesteg für Wasserflugzeuge. Die Spieler konnten vom Flugzeug direkt zum Abschlag spazieren. Die erste Golf-Idylle endete mit Ausbruch des Bürgerkriegs 1936, die Anlage existiert heute nicht mehr.



Beauty, character,
challenge – pick your
favorite courses

Schönheit, Charakter,
Herausforderung
– suchen Sie Ihre
Lieblingsplätze aus



Property of the Porsche family. Sea view from 16 out of 18 holes. In the immediate vicinity of the entrance lies the sweet water well Ses Aiguades, known and used by Mediterranean seafarers since 2.000 years and from which amphorae of all ages have been recovered. Greens and Club House were fully renovated in January 2019.

Im Eigentum der Familie Porsche. 16 von 18 Bahnen bieten Meerblick. In unmittelbarer Nähe des Eingangs befindet sich die Süßwasserquelle Ses Aiguades, von der sich mediterrane Seefahrer seit 2.000 Jahren bedienen und in der Amphoren aller Epochen entdeckt wurden. Greens und Klubhaus wurden im Januar 2019 komplett renoviert.

Carretera del far, s/n. Alcanada · Port d'Alcúdia
Designers: Robert Trent Jones Sr. & Jr.



The scenic beauty is what all of Mallorca's golf courses have in common. But hole 15 of Golf Capdepera must be especially enchanting to the players – in an inquiry, the readers of the German weekly Mallorca Magazin have chosen it to be the most beautiful of the island.

Die landschaftliche Schönheit ist das gemeinsame Plus aller Golfplätze auf Mallorca. Loch 15 von Golf Capdepera hat es den Spielern besonders angetan – die Leser des deutschsprachigen Mallorca Magazins haben es bei einer Befragung zum schönsten der Insel gewählt.

Ctra. Artà-Capdepera Km. 3,5
Designer: Dan Maples.



Golf Son Servera

Founded in 1967 by golf loving inhabitants of the area and till today Mallorca's only members and golf sport club. However, the grounds are open to non-members as well. It shows: With about 19.000 rounds a year Son Servera is also one of the leading golf courses as far as activity is concerned.

1967 von golfbegeisterten Bewohnern dieses Winkels der Insel gegründet und bis heute der einzige Mitgliederclub und Golfsportverein Mallorcas. Die Bahnen sind jedoch auch für Nichtmitglieder bespielbar. Das schlägt sich in den Zahlen nieder: Mit 19.000 Spielrunden im Jahr liegt der Platz auch im Spitzenfeld, was den Golfbetrieb anlangt.

Costa de los Pinos, Son Servera.

Designers: John Harris & Francisco López.



T Golf & Country Club Poniente

The golf course was opened in 1978, but it was not until its renovation in 2017 when the spectacular original design of the legendary John Harris was fully implemented. Agrostis Barracuda und varieties of Bermuda grass guarantee maximum playing comfort. Hole 14 is probably one of the island's best (par 4)

Der Platz wurde 1978 eröffnet, doch erst bei der Renovierung 2017 wurde das spektakuläre Originaldesign des legendären John Harris zur Gänze umgesetzt. Agrostis Barracuda und Bermuda-Grasvarianten garantieren maximalen Spielkomfort. Loch 14 ist wahrscheinlich eines der besten der Insel (Par 4).

Ctra. Cala Figuera, s/n. Magalluf.

Designers: John D. Harris & A. Bonet.



Son Muntaner Golf

Spectacular location close to the exclusive Son Vida residential area as well as home of what is probably the island's oldest olive tree, "Na Capitana". In 2009 the golf course hosted the Mallorca Skins Game Tournament featuring some of the best players of the moment: Martin Kaymer, Justin Rose, José María Olazábal and Robert Karlsson.

Spektakuläre Lage nahe dem exklusiven Residenzviertel Son Vida und Standort des vermutlich ältesten Olivenbaums der Insel, „Na Capitana“. 2009 fand auf diesem Platz das Mallorca Skins Game Turnier statt, an dem einige der damals besten Spieler teilnahmen: Martin Kaymer, Justin Rose, José María Olazábal und Robert Karlsson.

Ctra. de Son Vida, Palma de Mallorca.

Designer: Kurt Rossknecht.



Son Vida Golf

Oldest golf course of the island, built in 1964 by an important Mallorcan winemaker who found inspiration in the Golf Club of Monaco, among others. Accordingly, the opening was attended by the Monegasque ruler Prince Rainier.

Ältester Golfplatz der Insel, gegründet 1964 von einem bedeutenden mallorquinischen Winzer, der sich u.a. vom Golfclub Monaco inspirieren ließ. Zur Eröffnung war denn auch der Monegassen-Herrscher Prinz Rainier anwesend.

Urbanización de Son Vida, Palma de Mallorca.

Designer: F.W. Hawtree.



Real Club de Golf Bendinat

This course was designed by Martin Hawtree and poses a challenge to strategy: the sometimes flat, sometimes hilly terrain, holes defined by trees and ponds, elevated tees and protected greens award clever thinking as much as good technique.

Dieser von Martin Hawtree konzipierte Platz ist ein Test für die Strategie: hügeliges und flaches Gelände, von Bäumen und Teichen definierte Bahnen, erhöhte Tees und geschützte Greens belohnen Kopfarbeit mindestens ebensoviel wie saubere Technik.

Campoamor, s/n. · Urb. Bendinat, Calvià.

Designer: Martin Hawtree.



Golf Santa Ponsa I

The resort was opened in 1977, features 45 holes and hosted the European Tours seven times. Here, masters of the game like Ballesteros, Montgomery, Langer and Jimenez have swung the golf club.

Das 1977 eröffnete Resort mit 45 Löchern war sieben Mal Schauplatz der European Tours. Hier haben Größen wie Ballesteros, Montgomery, Langer und Jimenez den Schläger geschwungen.

Avda. Golf, s/n Sta. Ponsa.

Designers: Folco Nardi & Pepe Gancedo.



Pula Golf

With a length of 6.297 meters this course designed by José María Olazábal is one of the longest of the island (par 70 for pros). Among others, Pula Golf has hosted several tournaments of the PGA European Tours and features an attractive program of amateur tournaments.

Der von José María Olazábal entworfene Platz ist mit 6.297 Metern einer der längsten der Insel (Par 70 für Profis). Pula Golf hat u.a. mehrere Turniere der PGA European Tours ausgetragen und bietet auch einen attraktiven Kalender von Amateur-Turnieren.

Ctra. de Son Servera · Capdepera, Km. 3,

Designer: José M^a Olazábal.



Golf Son Gual

Only a short time after its opening in 2007 this course made it into the Rolex List of the 1.000 best courses worldwide (out of 32.000 reviewed). Since then it defends its place high up in the ranking of Spain's most attractive golf courses.

Schon kurze Zeit nach seiner Eröffnung im Jahr 2007 schaffte es dieser Platz in die Rolex-Liste der 1.000 besten Golfplätze der Welt (von 32.000 geprüften) und behauptet sich seither ganz oben in der Rangliste der besten Plätze Spaniens.

Ma 15. Palma - Manacor, Km 11,5.

Designers: Thomas Himmel.



Golf Andratx

On this course and only 30 kilometres from the island's capital Palma de Mallorca the player meets the so called "Green Munster", the longest par 5 of Spain: hole 6 with 609 meters from the tee to the hole. The club is also known for a lively event calendar.

Auf diesem Platz und nur 30 Kilometer entfernt von der Inselhauptstadt erwartet den Golfer mit dem „Green Monster“ das längste Par 5 Spaniens: Loch 6 mit 609 Metern vom Tee zum Hole. Bekannt ist der Club auch für seinen dichten Event-Kalender.

Carrer Cromiec 1-E · 07160 Camp de Mar.

Designer: Martin Hawtree.

Enjoy golf, enjoy Mallorca, enjoy Zafiro

Dreifacher Genuss: Golf, Mallorca, Zafiro



HOTELES · HOTELS

- 1 Zafiro Palace Alcudia *****
- 2 Zafiro Palace Palmanova *****
- 3 Zafiro Rey Don Jaime ****
- 4 Zafiro Cala Mesquida****
- 5 Can Ribera **** by Zafiro
- 6 Zafiro Palace Andratx*****
NEXT OPENING 2020



Driving distance
Entfernung mit dem Auto

C/ Camí Real al Moll, 2 07400 Port d'Alcúdia T. +34 971 897 696	Golf Alcanada -WLG: 5 min. Golf Pollensa: 15 min. Golf Capdepera: 30 min. Golf Canyamel: 35 min. Pula Golf: 35 min.
Avda. Cas Saboners, 24 07181 Palmanova T. +34 971 897 008	T-Golf Poniente: 5 min. Real Golf Bendinat: 12 min. Golf Santa Ponsa I: 12 min. Golf Son Muntaner: 20 min. Golf Son Gual -WLG: 30 min.
Gran Via del Puig Major, 4 07810 Santa Ponsa T. +34 971 690 011	Golf Santa Ponsa I: 5 min. T Golf Poniente: 10 min. Real Golf Bendinat: 12 min. Golf Andratx: 15 min. Golf Son Muntaner: 20 min.
Urb. Cala Mesquida, s/n 07580 Capdepera (Mallorca) T. +34 971 897 008	Canyamel Golf: 10 min. Golf Capdepera: 10 min. Pula Golf: 10 min. Golf Son Servera: 10 min. Golf Alcanada -WLG: 40 min.
C/ Comtat, 1 07440 Muro (Mallorca) +34 971 897 008	Golf Alcanada -WLG: 30 min. Golf Pollensa: 30 min. Golf Capdepera: 40 min. Golf Canyamel: 45 min. Pula Golf: 40 min.
C/ Cromlec, 3 07160 Camp de Mar Andratx (Mallorca) T. +34 971 897 008	Golf Andratx: 0 min. Golf Santa Ponsa I: 10 min. RCG Bendinat: 15 min. T-Golf Poniente: 15 min. Golf Son Muntaner: 20 min.

OUR BEST PARTNER GOLF COURSES UNSERE BESTEN PARTNERGOLFPLÄTZE

		White markers			Yellow markers			Blue markers			Red markers		
		M	CR	SR	M	CR	SR	M	CR	SR	M	CR	SR
1	Club de Golf Alcanada Holes: 18 / Par: 72	6.499 m	75,1	140	6.152 m	73,2	138	5.645 m	77	139	5.241 m	74,2	135
2	Golf Capdepera Holes: 18 / Par: 72	5.890 m	72,6	126	5.045 m	71,4	123	5.066 m	72,9	129	4.726 m	71	126
3	Canyamel Golf Holes: 18 / Par: 73	6.196 m	73,3	143	5.953 m	72,1	142	n.a.	n.a.	n.a.	5.303 m	74,9	138
4	Golf Son Servera Holes: 18 / Par: 72	6.050 m	72,7	143	5.844 m	71,7	140	5.177 m	74	136	4.937 m	72,6	133
5	Golf Park Mallorca Puntiró Holes: 18 / Par: 71	6.047 m	72,4	134	5.546 m	69,7	130	5.074 m	72,6	129	4.530 m	69,1	123
6	Golf Son Termens Holes: 18 / Par: 72	5.582 m	70,5	128	5.282 m	68,9	125	4.912 m	72,3	123	4.510 m	69,9	119
7	Golf Son Muntaner Holes: 18 / Par: 72	6.266 m	73,8	141	5.968 m	72	137	5.465 m	75,3	134	5.170 m	73,4	134
8	Golf Son Vida Holes: 18 / Par: 71	n.a.	n.a.	n.a.	5.601 m	70,6	132	n.a.	n.a.	n.a.	4.738 m	71,6	132
9	Golf Son Quint Holes: 18 / Par: 72	6.205 m	72,9	136	5.929 m	71,4	134	5.490 m	75,4	137	5.119 m	73	129
10	Real Club de Golf Bendinat Holes: 18 / Par: 70	6.207 m	72,4	134	5.660 m	73,1	130	5.074 m	72,6	129	4.990 m	71,3	129
11	T-Golf Poniente Holes: 18 / Par: 72	6.430 m	74,4	128	6.140 m	72,8	127	5.400 m	72,6	124	5.100 m	70,8	119
12	Golf Santa Ponsa I Holes: 18 / Par: 72	6.543 m	75,1	133	6.219 m	73,3	131	5.617 m	76,3	138	5.250 m	74,4	132
13	Golf de Andratx Holes: 18 / Par: 72	6.089 m	73,7	144	5.683 m	71,6	138	5.268 m	74,4	144	4.916 m	73,4	139
14	Pula Golf Holes: 18 / Par: 70	6.297 m	74,4	139	5.869 m	72	138	5.452 m	75,3	139	5.107 m	73,3	134
15	Vall d'Or Golf Holes: 18 / Par: 71	5.538 m	70	136	5.335 m	69	133	5.024 m	72,5	130	4.742 m	70,7	126
16	Golf Son Gual Holes: 18 / Par: 72	6.275 m	73,5	133	5.983 m	72,2	130	5.475 m	75,6	134	4.961 m	72	127
17	Golf Maioris Holes: 18 / Par: 72	6.309 m	74,7	143	6.000 m	73,3	139	5.625 m	77,6	142	5.301 m	76,1	140

M = Meters CR = Course Rating SR = Slope Rating



Zafiro Premium Golf Service:

You pick, we organize, you enjoy. We know how golf lovers make the best of their stay on this island. Zafiro offers tailor-made packages, which in their basic version include reservations with two to six greenfees as well as airport and golf course transfers. Our enthusiasm for the sport covers all regions of this island of short distances. A few examples follow – the combinations of golf courses can be freely chosen.

For more info contact: golfexperience@zafirohotels.com

Zafiro Premium Golf Service:

Sie suchen aus, wir organisieren, Sie genießen. Wir wissen, wie Golfliebhaber das Beste aus dieser Insel herausholen können. Zafiro bietet maßgeschneiderte Pakete an, die in ihrer Basisversion Platzreservierungen mit zwei bis sechs Greenfees sowie Flughafen- und Golfplatztransfers enthalten. Unser Golfenthusiasmus ist in allen Regionen dieser Insel der kurzen Entfernungen zu Hause. Ein paar Beispiele – die Platzkombination ist frei wählbar:

Für weitere Infos kontaktieren Sie bitte: golfexperience@zafirohotels.com

PAR

2 Green Fees
18 holes.

BIRDIE

3 Green Fees
18 holes.

EAGLE

4 Green Fees
18 holes.

ALBATROS

5 Green Fees
18 holes.

CHAMPIONS OF
MALLORCA

6 Green Fees
18 holes.







CAN RIBERA



BY ZAFIRO

Four stars. A splendid 19th century manor house in a village near the coast converted into a stylish boutique hotel. 5 golf courses within 20 to 35 minutes by car. 21 rooms. Sky pool. Homely ambience. Exquisite breakfast service in a classic Mediterranean patio.

Vier Sterne. Ein prächtiges Herrenhaus aus dem 19. Jahrhundert in einem küstennahen Dorf dient als stilvolles Boutique-Hotel. 5 Golfplätze in 20 bis 35 Autominuten. 21 Zimmer. Sky Pool. Familiäres Ambiente. Erlesene Frühstücks-Gastronomie in einem klassisch mediterranen Patio.



C/Comtat, 1
07440 Muro (Mallorca) Islas Baleares, España.
Service Center T. +34 971 897 008 · info@zafirohotels.com

Mallorca Lifestyle

On Mallorca, golf is always more than golf. With its incredible richness in entertainment, shopping, culture, architecture, nature and activities of all sorts, this island is the ideal location for any supplementary program, no matter how big, how small or how varied this program ought to be.

The variety of the island's landscapes is a plus in itself and is reflected in the many different settings of the golf courses in ever changing sceneries, be it the coast, be it the plain, be it the hills, be it with a "mountain décor" or with the capital Palma as impressive background.



Mallorca Lifestyle

Golf auf Mallorca ist immer mehr als Golf. Mit ihrem unglaublichen Angebot an Entertainment, Shopping, Kultur, Architektur, Natur und Aktivitäten ist die Insel für jedes Rahmenprogramm der ideale Rahmen, ganz egal, wie klein oder groß oder vielseitig das Programm sein soll.

Die Vielfalt der Insellandschaft ist ein Plus für sich und schlägt sich im Abwechslungsreichtum nieder, den die Golfplätze alleine von ihrer Einbettung in immer wieder andere Landschaften haben, sei es Küste, sei es Flachland, sei es Hügelland, sei es mit Bergpanorama, sei es mit der Metropole Palma als Hintergrund.





Who loves good food will feel at home quickly on Mallorca. For a Zafiro guest, staying in one of its 4 or 5 star category hotels, means that up to five restaurants are within a few minutes' walk. Also, wellness in Zafiro clearly exceeds the standard repertoire – the adequate finish after a long day on the golf course.

Hospitality has many faces. In the Zafiro Palace hotels a specific Hospitality Golf Concierge is at your service, assisting with advice, information and practical support around golf and Mallorca. So your golf trip with or without non-golfer companions becomes a completely enjoyable experience for everyone.

Wer gute Gastronomie liebt, fühlt sich auf Mallorca schnell zu Hause. Als Gast bei Zafiro mit Hotels der Kategorie 4 und 5 Sterne hat man es nie weit zu einem oder bis zu fünf Restaurants. Wellness geht bei Zafiro weit über das Standardprogramm hinaus – das Richtige nach einem langen Tag auf dem Golfplatz.

Gastfreundschaft hat viele Seiten. In den Zafiro Palace-Hotels steht ein eigener Hospitality Golf Concierge zur Verfügung, der rund um Golf und rund um Mallorca mit Rat, Informationen und praktischer Unterstützung hilft, den Golfurlaub mit oder ohne nichtgolfernde Begleiter zum runden Genusserlebnis für alle zu machen.





C/ Mar i Estany, 35. 07400 Puerto de Alcudia. Mallorca, España

T. +34 971 897 008 · 0845 098 2158 (UK) · 01805 5887 20 (DE)

F. +34 971 897 007

golfexperience@zafirohotels.com

zafirohotels.com/zafiro-golf/

